
 

 

 
 
 
 
Nr. 96/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 17 februarie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 1 reprezentant ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, lipsind: Csatlos 
László, Debreczeni László, Ferenczy Ágnes-Kanilla, Kádár Imola, Lakatos László, Vajna 
László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 283/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Bună ziua. Bine ați venit la 
ședința extraordinară de astăzi, pe 17 februarie. Începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.r.): „Înainte să intrăm în dezbatere o să vă întreb, dacă are cineva de adăugat 
vreun punct la Ordinea de zi?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, sunt Toth-Birtan Csaba 
și aș doresc adăugarea unui punct la Diverse, un proiect de hotărâre privind aprobarea 
inițierii procedurii de selecție a operatorilor economici cu rol de partener în vederea 
realizării proiectului „Înființarea unui campus pentru învățământul dual în municipiul 
Sfântu Gheorghe”.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. În primul rând o 
să votăm preluarea punctului D1 propus de dl. Toth-Birtan Csaba, la Ordinea de zi. O să vă 
întreb pe rând, dacă sunteți de acord să adăugăm și punctul D1 pe Ordinea de zi?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
adăugarea punctului D1.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Jancsó Éva, sunt de acord 
și eu cu introducerea punctului D1.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Și Kolcza István este de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord introducerea 
punctului D1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctului D1. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Urmează să 
votăm Ordinea de zi în întregime, inclusiv cu punctul D1.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „De acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Jancsó Éva, și eu sunt de 
acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Am votat 
Ordinea de zi. O să vă întreb, dacă sunteți de acord să votăm la final cele două puncte, 
după ce au fost prezentate?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Jancsó Éva, și eu sunt de 
acord să votăm la sfârșit.” 



 

 

 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Da.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Înainte de a 
intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 
din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Dacă sunt asemenea cazuri, vă rugăm să ne 
anunțați. Dacă nu sunt, începem cu punctul 1, prezintă dl. primar Antal Árpád-András.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 
3/2023 cu privire la stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din cadrul familiei ocupaţionale “Administraţie”, din cadrul aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Cred, că dl. primar nu poate 
să participe. Am înțeles bine?  
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Așa se pare...” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, am înțeles bine. 
Propunerea proiectului de hotărâre se referă la funcțiile publice din familia ocupaţională 
“Administraţie”, și anume: Tehnician-economist, secretar superior, interpret relații, 
interpret profesional, conductor arhitect, inspector, referent, subinginer, arhivist, și se 
propune stabilirea unui coeficient de 1,71 pentru această specialitate.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 40/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Menționez că, 
Comisiile de specialitate nr. 1 și 5 au avizit favorabil. Aveți observații, propuneri referitor 
la punctul 1? Dacă nu, mergem la punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii 
procedurii de selecție a operatorilor economici cu rol de partener în vederea realizării 
proiectului „Înființarea unui campus pentru învățământul dual în municipiul Sfântu 
Gheorghe”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Pentru stabilirea membrilor 
acestui consorțiu... deja au aderat instituții de învățământ..., pentru acesta am adoptat un 
proiect de hotărâre și s-a inițiat o selecție pentru participarea de operatori economici, ca și 
membri ai consorțiului, însă comisia de evaluare de decis respingerea tuturor dosarelor de 
la operatorii economici, candidați, fiindcă acestea erau incomplete și totodată propune, ca 
această grilă de evaluare să fie modificat conform anexei la prezenta hotărâre, respectiv să 



 

 

fie anunțată o nouă procedură de selecție.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 41/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Comisiile de 
specialitate nr. 1, 4 și 5 au avizat favorabil. Aveți observații, propuneri la punctul D1? 
Dacă nu, am ajuns la finalul ședinței de astăzi. Mulțumim pentru prezență. Trebuie să 
votăm punctele prezentate, 1 și D1. Eu, personal, Jancsó Éva sunt de acord cu punctul 1 și 
D1.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
punctul 1 și D1.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord punctul 
1 și D1.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele puncte.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
ambele puncte.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu ambele 
puncte.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
punctul 1, respectiv cu punctul D1.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord punctul 1 și D1.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord punctul 1 și D1.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord 
punctul 1 și D1.” 
 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord punctul 1 și 
D1.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord punctul 1 și D1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord punctul 1, 
respectiv cu punctul D1.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu ambele 
puncte.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Acum am ajuns 
la finalul ședinței de astăzi. Mulțumesc pentru participare și ne vedem cel mai probabil 
săptămâna viitoare, joi, cu prezență fizică în sala de ședință. O zi bună vă doresc și 
weekend plăcut. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 23 februarie 2023. 
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